
Božično darilo 

Bil je sveti večer in vsi ljudje so hiteli v cerkev. V Mehiki je bila navada, da k Jezuščku v 

cerkev vsak prinese malo darilo. Manuel , deček iz ulice je bil žalosten in si je brisal solze z 

umazanega obraza, saj ni imel ničesar, da bi nesel v cerkev. Poskušal je nekaj priberačiti, a 

nobeden mu ni verjel,da berači za Jezusa. Premišljeval je nekaj ukrasti, a to se mu je zdelo še 

slabše, kot stopiti brez darila pred Dete. Zato  je žalosten ostal zunaj pred cerkvijo in začel 

moliti:«Dragi Božji otrok, ničesar nimam, da bi ti prinesel v dar,zato sprejmi mojo molitev in 

moje solze, kajti to je vse kar ti lahko dam.« Ko je ubogi fant odprl svoje oči, je opazil, da je 

tam, kamor so padle solze, zrasla zlata roža, kakor zvezda z rudečimi listi. Izruval je rožo 

in v veselju tekel v cerkev.«Glejte,čudež,tudi jaz imam darilo za Jezusa. Ljudje so ostrmeli in 

duhovnik je z nasmehom na obrazu potrdil:« To pa je res božični čudež!«  (Božo Rustja)   

                                                                                                                                           

Da bi božič  tudi na nas čudežno deloval ,potrebujemo otroško srce in otroške oči .                 

Želimo vsem faranom ,da bi začutili v srcu ta otroški čar božiča in da bi znali biti luč 

tudi tistim, ki tavajo v temi in da  bi ob božiču mogli sprejeti ta dar, da je Bog postal 

človek in se je iz globoke ljubezni  do človeka rodil v temnem mrzlem hlevu.                                                                                                         

Blagoslovljene božične praznike vsem faranom želi župnik in farni svet. 

Jesus ist geboren 

Sagt es leise weiter, sagt allen die sich fürchten, sagt                         
leise zu ihnen: Fürchtet euch nicht, habt keine Angst mehr. 
Jesus ist geboren. Er kam in unsere Welt, einfach arm. 
Sucht ihn, macht euch auf den Weg! Sucht ihn nicht über 
Sternen, nicht in Palästen, nicht in Schaufenstern. 
Sucht ihn dort, wo ihr arm seid, wo ihr traurig seid und 
Angst   habt. Da hat er sich verborgen, da werdet ihr ihn 
finden, wie  einen Lichtschein im dunklen Gestrüpp, wie 
eine starke Hand, wie eine Stimme die sagt:                           
Fürchte dich nicht, ich bin bei dir.  (Peter Horst) 
 

Mögen auch wir die Botschaft von Weihnachten 
erkennen  und in unserem Herzen spüren. 
Möge das Kind in der Krippe uns die Angst vor dunklen Tagen nehmen,                           
denn Jesus kommt in unsere Dunkelheit, Krankheit und Trauer um uns                                          
zu trösten  und uns Licht und Heil zu bringen.    
Allen Pfarrangehörigen wünscht ihr Pfarrer und der Pfarrgemeinderat                        
gesegnete  Weihnachten. 


